
 
 

Schriftelijke vragen (art. 39 Reglement van Orde) 
 
aan de voorzitter van Provinciale Staten van Gelderland 
 
datum :  11-03-2024 
van : Leonie Jorna, GroenLinks 

Judith Tenbusch, PvdA 
onderwerp :  Veiligheid voor mens en dier op de N224 

 
 
Inleiding 
GroenLinks Gelderland heeft in het verleden eerder haar zorgen geuit en vragen gesteld over de 
snelheid en veiligheid van de N224 tussen Arnhem en Ede. Op de N224 vonden in het verleden veel 
wildaanrijdingen plaats. Zo werden in 2020 op de N224 in totaal 73 wilde dieren doodgereden. 
Snelheidsverlaging zien wij als een belangrijke maatregel om de veiligheid te verbeteren. De snelheid 
op de N224 is al ter hoogte van de wijk Kernhem gewijzigd van 70 km/h naar 50 km/h om de 
verkeersveiligheid te verhogen en de overlast te beperken. Daarbij zijn er ook flitspalen geplaatst 
zodat er ook daadwerkelijk langzamer gereden wordt1.  
 
De Ginkelse heide wordt opnieuw ingericht ter hoogte van het restaurant en de schaapskooi. Daarbij 
worden in 2024 een aantal kruispunten aangepast om veiliger en overzichtelijker te maken. Maar om 
het echt veiliger te maken, is het van belang om de snelheid op de weg te verlagen naar 50 of 60 
km/u2. De weg N224 blijft tot nu toe echter een 80 km weg en daarmee onveilig en niet passend bij de 
hoeveelheid verkeer en de ligging van de weg.  
 
Vraag/Vragen 

1. Hoeveel wildaanrijdingen zijn er in 2023 geweest op de N224? 
2. Hoeveel wild is er aangereden in en op andere N-wegen in en rondom het Veluwegebied 

volgens de laatst bekende cijfers? 
3. Is bekend op welke momenten de meeste wildaanrijdingen plaatsvinden? 
4. Zijn GS het met ons eens dat het verlagen van de snelheid op de N224 direct bijdraagt aan de 

verkeersveiligheid van de weg voor mens en dier? En dat dit een bijdrage levert aan de natuur 
en biodiversiteit op de Ginkelse heide? 

5. Heeft GS kennis genomen van het artikel in Edestad en de uitspraak van wethouder Van der 
Schans dat hij een stap erbij wil hebben en dat de snelheid op de N224 naar beneden gaat 
naar 50 of 60 km/h? 

6. Is GS bereid om hieraan mee te werken? Zo ja, op welke termijn en zo niet, waarom niet?  
7. En is GS bereid om de maximumsnelheid te verlagen van andere drukke en gevaarlijke N-

wegen in het Veluwegebied, waarom wel of niet? 
 
1https://www.edestad.nl/lokaal/verkeer-en-vervoer/989466/snelheid-n224-ede-ter-hoogte-van-wijk-
kernhem-gewijzigd  
2Op de Ginkelse Heide gaan ze het helemaal anders doen - Omroep Gelderland (gld.nl) 
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